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Protokół  

z XXVIII Sesji Rady Gminy Poświętne, która odbyła się w dniu 22 listopada 2016 roku w 

godzinach 13
04

-14
20

 w sali konferencyjnej urzędu gminy 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził radny Wiechecki Wice Przewodniczący Rady, który powitał 

zebranych radnych, kierownictwo urzędu, sołtysów, kierowników jednostek oraz zaproszonych 

gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

( 14 radnych obecnych w chwili otwarcia posiedzenia ). Na Sekretarza posiedzenia wybrano 

radnego Grzegorskiego - wyraził zgodę. 

Ad. 3. Radny Wiechecki pytał o uwagi do poniższego porządku posiedzenia   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. 

5.  Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

6.  Informacja o stanie ściągalności podatków od osób fizycznych i prawnych w roku 2015. 

7.  Podjecie uchwał: 

a) w sprawie  obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do obliczenia podatku  

rolnego na obszarze gminy Poświętne w roku 2017, 

b) w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

c) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, 

d) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków,  

e) w sprawie zmiany nazwy instytucji kultury Gminnego Ośrodka Kultury w Poświętnem i nadania 

jednostce nowego statutu 

f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Poświętne na rok 2016. 

8. Interpelacje. 

9. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

- radni uwag nie wnieśli. 

- pani Grzybek Zastępca Wójta wniosła o wprowadzenie do porządku uchwał: 

- w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego funkcjonujących na terenie Gminy 

Poświętne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania,  

- w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Dobrzeń Wielki do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie 

rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Dobrzeń Wielki, 

- w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Prószków do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie 

rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Prószków, 

- w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Komprachcice do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie 

rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Komprachcice, 

- w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Dąbrowa do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie 

rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Dąbrowa, 

zaproponowała aby uchwały były oznaczone literami od f do j, przedstawiła krótkie uzasadnienie 

wprowadzanych uchwał. 

- za przyjęciem wniosku głosowano jednogłośnie. 
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Za przyjęciem poniższego porządku:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji. 

5.  Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

6.  Informacja o stanie ściągalności podatków od osób fizycznych i prawnych w roku 2015. 

7.  Podjecie uchwał: 

a) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do obliczenia podatku 

rolnego na obszarze gminy Poświętne w roku 2017, 

b) w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

c) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, 

d) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków  

e)  w sprawie zmian w budżecie Gminy Poświętne na rok 2016. 

f) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego funkcjonujących na terenie Gminy 

Poświętne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 

g) w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Dobrzeń Wielki do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie 

rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Dobrzeń Wielki 

h) w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Prószków do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie 

rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Prószków 

i) w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Komprachcice do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie 

rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Komprachcice 

j) w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Dąbrowa do Prezesa Rady Ministrów o uchylenie 

rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Dąbrowa 

8. Interpelacje. 

9. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

z wniesionymi zmianami głosowano jednogłośnie 

Ad.4. Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie. 

Ad.5. Informację przedstawił pan Franas Wójt Gminy. 

- uwag nie wniesiono. 

Ad.6. Radny Wiechecki powitał kierownika ogniwa prewencji komendy powiatowej policji w 

Drzewicy sierżanta Barana, następnie przekazał głos pani Kośka Skarbnik Gminy, która 

przedstawiła informację o stanie ściągalności podatków od osób fizycznych i prawnych w roku 

2015. 

- radny Worach pytał o adresatów umorzenia podatków 

- pani Kośka Skarbnik Gminy oznajmiła, że przygotuje stosowna informację i przedstawi na 

koniec posiedzenia, 

Ad.7.a. Projekt uchwały przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy, dodała, że na posiedzeniu 

wspólnym komisji uzgodniono cenę żyta w wysokości 40 zł za kwintal, 

- radny Worach złożył wniosek o pozostawienie ceny żyta w kwocie jaka obowiązywała w 

roku 2016 czyli w wysokości 38 zł, uzasadnił wniosek trudna sytuacja rolników i 

spadającymi cenami żyta, 
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Radny Wiechecki Przewodniczący posiedzenia wniósł pod głosowanie wniosek radnego Woracha. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 3 radnych - wniosek upadł. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do 

obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Poświętne w roku 2017, 

głosowało 9 radnych, 2 wstrzymało się od głosu przy 3 przeciw. 

Ad.7.b. Projekt uchwały przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy, dodała, że stawki były 

uzgodnione na posiedzeniu wspólnym komisji, 

- radni uwag nie wnieśli, 

Za przyjęciem uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości głosowano jednogłośnie. 

Ad.7.c. Projekt uchwały przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy, dodała, że radni na posiedzeniu 

wspólnym zdecydowali aby utrzymać stawki na poziomie obowiązującym dotychczas, 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

głosowano jednogłośnie. 

Ad.7.d. Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówił pan Lipski Kierownik Referatu usług 

komunalnych, Infrastruktury, rolnictwa i leśnictwa 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków głosowano jednogłośnie. 

Ad.7.e. Projekt uchwały omówiła pni Koska Skarbnik Gminy, 

- radny Worach pytał o rodzaj przesunięć na wynagrodzeniach w szkołach i czego dotyczą, 

- pani Kośka omówiła powody wprowadzenia zmian na wynagrodzeniach, dodała, że są to 

przesunięcia nie powodujące wzrostu wynagrodzeń. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Poświętne na rok 2016. głosowano 

jednogłośnie. 

Ad.7.f. Projekt uchwały omówiła pani Grzybek Zastępca Wójta, dodała, że w poprzedniej 

wprowadzono dwa razy ten sam załącznik i po uzgodnieniach z nadzorem podejmujemy nową 

uchwałę, która anuluje podjętą poprzednio, dodała, że w obecnej zostały uproszczone załączniki. 

- radni uwag nie wnieśli. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego 

funkcjonujących na terenie Gminy Poświętne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania głosowano jednogłośnie. 

Radny Wiechecki przewodniczący posiedzenia ogłosił pięciominutową przerwę. 

O godzinie 14
06

 wznowiono posiedzenia. 

Ad.7.g. Projekt uchwały przedstawiła pani Grzybek Zastępca Wójta, dodała, że jest ona 

odpowiedzią na apel kilku gmin śląska opolskiego w sprawie poparcia ich działań zmierzających do 

anulowania Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie zmiany granic. 

- radni uwag nie wnieśli, 

Za przyjęciem uchwały w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Dobrzeń Wielki do Prezesa Rady 

Ministrów o uchylenie rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy 

Dobrzeń Wielki głosowano jednogłośnie. 

Ad.7.h. Projekt uchwały przedstawiła pani Grzybek Zastępca Wójta, 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Prószków do Prezesa Rady 

Ministrów o uchylenie 
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rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy Prószków głosowano 

jednogłośnie. 

Ad.7.i. Projekt uchwały przedstawiła pani Grzybek Zastępca Wójta. 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Komprachcice do Prezesa Rady 

Ministrów o uchylenie rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy 

Komprachcice głosowano jednogłośnie. 

Ad.7.j. Projekt uchwały przedstawiła pani Grzybek Zastępca Wójta. 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Dąbrowa do Prezesa Rady 

Ministrów o uchylenie rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic Gminy 

Dąbrowa głosowano jednogłośnie. 

Ad.8. Nie złożono. 

Ad.9. Pani Kośka Skarbik Gminy przedstawiła informację o adresatach umorzeń podatków w roku 

2015, dotyczyły 1 osoby prawnej i 3 osób fizycznych. 

- pan Franas Wójt Gminy poinformował, że opracowano koncepcję kanalizacji gminy, 

poprosił radnych i sołtysów o pozostanie po sesji i zapoznanie się z koncepcją, dodał, że 

otrzymał kilkadziesiąt zaproszeń na targi rolnicze w Nadarzynie, zaapelował o 

rozprowadzenie zaproszeń. 

- radny Worach pytał o nazwę osoby prawnej, której umorzono podatek, 

- pan Franas Wójt Gminy oznajmił, że umorzenie dotyczyło ZOZ-u, dodał, że było to 

jednorazowe umorzenie i nie przewiduje takich posunięć w przyszłości. 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady, radny Wiechecki 

Wice Przewodniczący Rady o godzinie 14
20

 zamknął posiedzenie XXVIII Sesji Rady Gminy. 

Protokołował 

          Przewodniczył 

Bolesław Kośka 

               Kazimierz Wiechecki 

 


